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Protokół Nr XXIV/2008
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 30 września 2008 roku

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Zmiany w budżecie Gminy Sitno na 2008 r.
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Podjęcie uchwał:

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Sitno
- w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Sitno 
  do przedsięwzięcia pt. “Budowa społeczeństwa informacyjnego poprzez
  informatyzację samorządów Powiatu Zamojskiego”,
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w studium uwarunkowań 
   i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sitno,
- w sprawie przekazania do GOPS w Sitnie zadań polegających na podejmowaniu
  działań wobec dłużników alimentacyjnych.

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Juszczak Andrzej
4. Karski Aleksander
5. Kozak Leszek
6. Łuczyszyn Lucjan
7. Mazurek Janusz
8. Mazurek Jerzy
9. Monastryski Ryszard
10.Niedźwiedź Zygmunt
11.Szajnoga Marek
12.Tukiendorf Edward
13.Wrotniak Mieczysław
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Radni nieobecni: 

1. Gazda Antoni
2. Pawlicha Bogdan

Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XXIV Sesji  Rady Gminy w bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Sitno 
Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 
Panią Jolantę Hryciuk, Kierownika GOPS Panią Barbarę Tor, Kierownika ZWiUTG 
Pana Andrzeja Kicińskiego, Główną Księgową ZWiUTG Panią Marzenę Ternes oraz 
sołtysa Jarosławca Górnego Pana Eugeniusza Grelę. 
Obrady rozpoczęły się o godz. 13°° i trwały do godz. 14³°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 13 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  informując 
jednocześnie, że w punkcie sprawy różne zostanie przedstawiona analiza oświadczeń 
majątkowych przez Urząd Skarbowy w Zamościu.
Pan Sekretarz poinformował o poprawionej Uchwale Nr XXIV/146/08 i dodatkowej 
Uchwale Nr XXIV/147/08 w sprawie prac nad budżetem Gminy.
Pan Andrzej Juszczak zaproponował, by punkt „sprawy różne” przenieść po punkcie 
„Podjęcie Uchwał”.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  do  przedstawionego  porządku  obrad  i  przyjęli 
go z proponowanymi zmianami jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i  Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Aleksander 
Karski.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 4
Zmiany w budżecie Gminy Sitno na 2008 r.

  
Projekt  Uchwały  Nr  XXIV/143/08  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy  Sitno 
przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk.
Pan Sekretarz poinformował, że należy podjąć decyzję w sprawie drogi Boży Dar – 
którą z dróg poszerzyć i zrealizować - “Kliny” czy “Graniczkę”.
Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  dyskusję  i  zadawanie  pytań  w  sprawie 
zmian w budżecie.
Pan  Andrzej  Juszczak  zauważył,  że  większość  zmian  jest  związana  z  brakiem 
środków zewnętrznych – dlaczego Gmina nie pozyskuje tych środków.
Pan Wójt stwierdził, że obszary wiejskie nie zostały zauważone w zakresie środków 
z RPO. Bardzo dużo prac poczyniono przy składaniu wniosków, które ostatecznie nie 
dostały dofinansowania. Wniosek dotyczący kanalizacji w Jarosławcu znalazł się na 
25 miejscu na 110 wniosków, natomiast środków wystarczy tylko na 5 wniosków.
Z zaplanowanego dofinansowania sali gimnastycznej w Sitnie (980.000,-zł) gmina 
dostanie ostatecznie tylko 63.000,-zł.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że jest to niepokojąca sytuacja, gdyż bardzo 
dużo środków Gmina wydała na firmy, które przygotowywały wnioski a niektórych 
z tych wniosków nie ma nawet na liście rankingowej. Może trzeba szukać innych 
rozwiązań przy opracowywaniu wniosków (np. lepsze motywowanie pracowników).
Pan  Sekretarz  poruszył  temat  termomodernizacji  informując,  że  okazuje  się, 
iż potrzebny jest audyt energetyczny a to bardzo dużo kosztuje. Natomiast środków 
finansowych  jest  bardzo  mało  i  trzeba  się  zastanowić  czy  jest  sens  wchodzenia 
w koszty i składania wniosków.
Natomiast odnośnie wniosku dot. kanalizacji w Jarosławcu – to był to dosyć dobry 
wniosek gdyż znalazł się na 25 miejscu. Inne samorządy proponowały większe środki 
własne – nawet do 50 % kosztów inwestycji, co miało wpływ na punktację.
Teraz trzeba własnymi siłami realizować przez Gospodarstwo Pomocnicze wodociągi 
i kanalizację.
Trzeba się też zastanowić czy w budżecie na 2009 r. ujmować środki z PROW i RPO.
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w 2008 r. zaplanowano środki wirtualne 
i  trzeba  się  zastanowić  czy  na  2009  r.  uchwalić  budżet  rzeczywisty  czy  znowu 
wirtualny.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o dalszą dyskusję w sprawie zmian 
w budżecie.
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu przystąpiono do realizacji następnego 
punktu porządku obrad.
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Ad. 5
   Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas.
Przedstawione zagadnienia:
– funkcjonowanie Gminnej Spółki Wodnej,
– realizacja zadań gospodarczo-drogowych,
– informacja nt. punktacji złożonych wniosków do RPO,
– propozycja  pożyczki  z  WFOŚiGW  w  wys.  750.000,-zł  na  kanalizację 

w Jarosławcu,
– funkcjonowanie  OSP  –  remonty  remiz,  zakup  motopomp,  propozycja  zakupu 

wozu bojowego dla OSP Sitno (ok. 600.000,-zł),
– remont Ośrodka Zdrowia w Sitnie,
– funkcjonowanie Gospodarstwa Pomocniczego,
– funkcjonowanie oświaty – odbiór autobusu szkolnego (potrzeba min. 10.000,-zł), 

remonty obiektów szkolnych, propozycja przedszkola w Jarosławcu i Sitnie,
– funkcjonowanie Urzędu Gminy (kontrola Urzędu Wojewódzkiego i RIO),
– bieżące informacje rolnicze,
– wydarzenia  kulturalne  –  zaproszenie  na  święto  niepodległości  11  listopada 

(Szkoła w Jarosławcu). 

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Pan Jerzy Mazurek zwrócił  się z wnioskiem o poprawę wyjazdu w Karpiu i koło 
Pana Rawskiego.
Pan  Andrzej  Juszczak  zapytał  o  kwestię  odpłatności  za  przedszkole  oraz 
o przeniesienie Państwa Smolągów – jaka jest propozycja lokalu zastępczego i jaka 
odpłatność.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo Państwa Smolągów w sprawie lokalu 
zastępczego (pismo w załączeniu).
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  Gmina  myśli  o  przedszkolach  niepublicznych 
prowadzonych przez Stowarzyszenie.
Natomiast  odnośnie lokalu dla Państwa Smolągów – to są wolne dwa mieszkania 
w Sitnie w budynku telekomunikacji. Gmina nie będzie nic dokładała do tych lokali.
Ponadto  jest  propozycja  przekazania  jednego  mieszkania  w  Stanisławce  dla  Pani 
Baraś z Sitna, nad którą znęca się mąż. Ta Pani będzie płacić za wodę i prąd.
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, odnośnie Państwa Smolągów, że można się 
zgodzić  na  zamianę,  jeżeli  gmina  nie  będzie  dopłacała.  Natomiast  w  innym 
przypadku można zaproponować lokal w Stanisławce.
Pan  Wójt  zauważył,  że  w  Stanisławce  jedno  mieszkanie  powinno  zostać 
zarezerwowane na różne wypadki losowe.
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Następnie  głos  zabrała  Pani  Małgorzata  Adamczuk  dziękując  za  poprawę  drogi 
i prosząc o poprawę parkingu przy Szkole w Jarosławcu.
Pan Jerzy Mazurek zwrócił się z prośbą o podasfaltowanie drogi powiatowej przy 
chodniku  w Cześnikach,  dalszą  budowę  chodnika  oraz  zapytał  kiedy  Pan  Sadlik 
zacznie budowę dróg, bo termin oddania dróg do użytkowania minął 15 września.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  dzisiaj  będzie  zakończona  droga  w  Nowej  Kolonii 
Horyszów Polski a później ma być budowana droga w Cześnikach.
Natomiast  w  sprawie  chodnika  trzeba  wystosować  pismo  do  Zarządu  Dróg 
Powiatowych.
Pan  Wójt  dodał,  że  jest  propozycja  wyjazdu  do  Starosty  w  sprawie  drogi 
w Cześnikach, Stanisławce, Czołkach oraz w sprawie chodników.
Nie wiadomo czy Regionalna Izba Obrachunkowa nie zakwestionuje dofinansowania 
chodników powiatowych.
Pan  Marek  Szajnoga  zwrócił  się  z  wnioskiem  o  wykoszenie  poboczy  drogi 
powiatowej od drogi krajowej do remizy w Jarosławcu Górnym.
Ponadto Pan Szajnoga podziękował za zakup pompy dla OSP Jarosławiec i zwrócił 
się o przeznaczenie środków na wykopanie studni.
Pan Eugeniusz  Grela  również podziękował za  motopompę i  poruszył  temat drogi 
w Jarosławcu Górnym, która już dwa razy była poprawiana.
Pan Wójt wyjaśnił, że w 2009 r. ta droga powinna być ujęta do przykrycia.
Pan Janusz Brzozowski poruszył temat planu budowy dróg stwierdzając, że niestety 
Jarosławiec i Horyszów Polski został z drogami betonowymi. Były przyrzeczenia, 
że jeżeli nie będzie środków zewnętrznych to te drogi będą realizowane za środki 
własne. Z drogi w Jarosławcu Górnym korzystają też mieszkańcy Cześnik i Bożego 
Daru. Należałoby też wykonać drogę Horyszów Polski – Karp. Te zaplanowane drogi 
powinny być realizowane w pierwszej kolejności a nie co roku buduje się po 100 m. 
drogi w każdej miejscowości.
Następnie Pan Brzozowski stwierdził, że należy coś zrobić ze śmieciami – ogrodzić 
kontener lub zatrudnić osobę do pilnowania porządku przy kontenerze.
Pan Leszek Kozak stwierdził, odnośnie propozycji Pana Brzozowskiego w sprawie 
dróg, że jeżeli się będzie budowało dwie drogi na całą gminę to reszta miejscowości 
pozostanie bez dróg.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że kolejność realizacji dróg jest przyjęta w planie i trzeba 
to realizować, tylko trudno przewidzieć ile będzie w budżecie środków na drogi.
Podobnie w przypadku kanalizacji – gmina wykona główną sieć a mieszkańcy będą 
musieli się przyłączyć. Będą przygotowane oświadczenia i umowy przyłączeniowe.
Pan  Janusz  Brzozowski  stwierdził,  że  jeżeli  gminę  stać  na  kredyt  na  samochód 
bojowy i tym bardziej stać na kredyt na drogi.
Pan  Aleksander  Karski  zwrócił  się  z  podziękowaniami  za  dodatkowy  kontener, 
przeczyszczenie rowów i poprawę drogi koło P. Zaciery.
Pan Mieczysław Wrotniak zwrócił  się  z  prośbą o min.  jedną  wywrotkę gruzu na 
drogę w Janówce koło P. Ostrowskiego.
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Pan Lucjan Łuczyszyn zwrócił się z prośbą do Rady Gminy o poparcie zakupu wozu 
bojowego dla OSP Sitno, tym bardziej, że jest możliwość otrzymania dofinansowania 
w wys. 200.000,-zł.
Pan Leszek Kozak zgłosił potrzebę udrożnienia przepustu koło sklepu w Kornelówce 
i przy garażu OSP.
Następnie  Pan  Andrzej  Kiciński  przedstawił  informację  nt.  realizowanych  przez 
Gospodarstwo Pomocnicze prac dotyczących m.in. budowy chodników, wodociągu, 
przyłączy, zbiórki śmieci.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  jaka  jest  kalkulacja  wywozu  ścieków 
beczkowozem.
Pan Kiciński odpowiedział, że w tym miesiącu wywieziono 36 beczkowozów ale nie 
ma wyliczonej kalkulacji.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał o kwestię awarii wodociągu w Kol. Sitno.
Pan Kiciński wyjaśnił, że to nie była awaria tylko płukanie wodociągu.
Pan  Sekretarz  zaproponował,  by  oddelegować  codziennie  (np.  rano)  jednego 
pracownika  do  sprzątania  przy  kontenerach  w  Jarosławcu  (Szkoła  i  Jarosławiec 
Górny).
Ponadto  Pan  Sekretarz  poprosił  o  wyjaśnienie  kwestii  15.000,-zł  przesuniętych 
z wynagrodzeń na sprzęt komputerowy.
Pani Marzena Ternes wyjaśniła, że zmiana planu nastąpiła z dniem 30.06.2008 r. - 
zostały  zwiększone  zarówno  przychody  jak  i  wydatki  w  związku  z  większymi 
kosztami  materiałów.  Natomiast  kwota  15.000,-zł  została  przesunięta  na  zakup 
komputerów z dniem 31.07.2008 r.
Pan  Jerzy  Mazurek  stwierdził,  że  ta  kwota  na  zakup komputerów była  w planie 
od  1  stycznia  a  nie  od  31  lipca.  Nikt  nie  neguje  zwiększenia  kwoty  na  umowy 
o dzieło, chodziło o wynagrodzenia. Tak był uchwalony budżet i takie kwoty miały 
być w planie Gospodarstwa.
Pan Janusz Brzozowski zapytał czy to prawda, że niektórzy kierownicy jednostek 
wyjeżdżają na wycieczki i zostawiają swoje placówki bez opieki.
Pan Wójt wyjaśnił, że Pan Szczepan Jabłoński i Pani Dagmara Kosecka uczestniczyli 
w 9-dniowej wycieczce do Hiszpanii finansowanej z EFS.

Ad. 7
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  XXIV/143/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  września  2008  r. 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sitno.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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2) Uchwała  Nr  XXIV/144/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  września  2008  r. 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  przez  Gminę  Sitno 
do  przedsięwzięcia  pt.  “Budowa  społeczeństwa  informacyjnego  poprzez 
informatyzację samorządów Powiatu Zamojskiego”.
Projekt uchwały wyjaśnił Pan Wójt. 
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

3) Uchwała  Nr  XXIV/145/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  września  2008  r. 
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  w  studium  uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sitno.
Projekt Uchwały wyjaśnił Pan Sekretarz.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

4)  Uchwała Nr XXIV/146/08 Rady Gminy Sitno z  dnia  30 września  2008 r. 
w sprawie upoważnienia kierownika GOPS w Sitnie.
Projekt Uchwały wyjaśnił Pan Sekretarz.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

5) Uchwała  Nr  XXIV/147/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  września  2008  r. 
w  sprawie  procedury  uchwalania  budżetu  Gminy  Sitno  oraz  rodzaju 
i  szczegółowości  materiałów  informacyjnych  towarzyszących  projektowi 
budżetu.
Projekt Uchwały wyjaśnił Pan Wójt.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 8
Sprawy różne

Pan Wójt poruszył sprawę kanalizacji w Jarosławcu informując, że jest propozycja 
zaciągnięcia pożyczki na to zadaniew wysokości 750.000,-zł ze spłatą w latach 2009 
– 2010 i jednym roku karencji.
Przewodniczący Rady Gminy poruszyła sprawę pługa zakupionego do ciągnika G.P. 
stwierdzając, że nie spełnia on swojej roli, trzeba byłoby go sprzedać i kupić łyżkę do 
ciągnika.
Pan  Jerzy  Mazurek  stwierdził,  że  należy  przeprowadzić  dokładną  analizę 
funkcjonowania G.P. -  Gmina kupiła ciągnik, beczkę i  jeszcze dokłada 22 groszy 
do 1m³ ścieków.
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by najpierw przedyskutować kwestię 
kanalizacji w Jarosławcu.
Pan  Mieczysław  Wrotniak  zapytał  czy  mieszkańcy  będą  chętni  na  przyłączenie 
się do kanalizacji.
Pan Wójt wyjaśnił, że na Osiedlu jest już położona nitka kolektorowa i trzeba ją dalej 
budować,  tym  bardziej  że  nie  wiadomo  jak  długo  będzie  jeszcze  funkcjonować 
WFOŚiGW.
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Pan Andrzej Juszczak stwierdził, że większość mieszkańców Osiedla jest za budową 
kanalizacji  gdyż  1m³ ścieków jest  tańszy  niż  wywóz  beczkowozem.  Część  osób 
czeka i nie buduje szamba.
Pan  Sekretarz  poprosił  o  przegłosowanie  wydatków  na  kanalizację  (750.000,-zł 
na lata 2009-2010 i realizacja sposobem gospodarczym), pożyczki na drogi, pożyczki 
na wóz bojowy oraz 90.000,-zł dotacji na utylizację azbestu.
Te zadania będą wytycznymi do projektu budżetu na 2009 rok.
Pan  Leszek  Kozak  zapytał  czy  Gospodarstwo  Pomocnicze  podoła  budowie 
kanalizacji i wodociągu.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że jak będzie miało odpowiedni sprzęt to tak.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że lepiej jest zatrudnić specjalistę niż kupować 
sprzęt.
Pan  Jerzy  Mazurek  stwierdził,  że  jeżeli  planuje  się  takie  środki  na  zakup  wozu 
strażackiego to nie mniejsze środki trzeba przyjąć na budowę dróg. Ponadto trzeba 
rozeznać  możliwości  w  zakresie  odliczania  VAT-u  za  sprzęt  dla  G.P.  a  także 
przeprowadzić analizę opłacalności zakupu koparki.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że na budowę dróg trzeba zaplanować dwa razy 
takie środki jak na zakup wozu bojowego. Natomiast kanalizację trzeba budować nie 
tylko na Osiedlu ale w całej Gminie. Wtedy można będzie pozyskać jakieś pieniądze 
zewnętrzne. Wóz bojowy może poczekać na 2010 r. na wybory a w 2009 r. trzeba 
realizować drogi. Jeżeli nie to na drogi trzeba zabezpieczyć dwa razy tyle środków co 
na wóz bojowy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  w  chwili  obecnej  trzeba  podjąć 
decyzję w sprawie kanalizacji.
Następnie  Przewodniczący  zapytał  kto  z  Radnych  jest  za  zaciągnięciem  kredytu 
w wysokości 750.000,-zł na kanalizację i przystąpieniem do realizacji tego zadania.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  propozycją  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Następnie  Przewodniczący Rady Gminy poprosił  o  zajęcie  stanowiska w sprawie 
zakupu wozu bojowego dodając, że przy projekcie budżetu na 2008 r. Rada Gminy 
wyraziła zgodę a fundusze zewnętrzne mogą się skończyć.
Pan Aleksander Karski zapytał o dokładny koszt tego wozu bojowego.
Pan Wójt  wyjaśnił,  że  wóz będzie kosztował 520 – 550 tysięcy złotych,  z  czego 
środki własne – 100.000,-zł a kredyt 350.000,-zł.
Pan Janusz Brzozowski złożył wniosek by w takim razie na drogi przeznaczyć kwotę 
1.300.000,-zł.
Pan Sekretarz zaproponował, by może w obecnej chwili na drogi zaplanować kwotę 
1.000.000,-zł.
Pan Andrzej Juszczak stwierdził,  że skoro planuje się taką kwotę na wóz bojowy 
to   wydatki  na  OSP  należy  w  następnych  latach  ograniczyć  z  270.000,-zł 
do 200.000,-zł.
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Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  Państwa  Radnych  kto  jest  za 
przyjęciem ww. propozycji w zakresie przeznaczenia ok. 550.000,-zł na zakup wozu 
bojowego, 1.000.000,-zł na budowę dróg, ograniczenia wydatków w OSP do kwoty 
200.000,-zł rocznie oraz przeznaczenia 90.000,-zł na utylizację azbestu.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  propozycją  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pisma dotyczące: wolnych miejsc 
pracy  w  jednostce  wojskowej  w  Giżycku,  przyznania  mieszkania  dla  Państwa 
Smolągów, odbioru gimbusu oświatowego, analizy oświadczeń majątkowych (w tym 
także  przedstawiono  analizę  oświadczeń  majątkowych  Radnych  dokonaną  przez 
Urząd  Skarbowy  w  Zamościu)  oraz  pismo  wspólnoty  gruntowej  w  Jarosławcu 
dotyczące Domu Ludowego.
Pan Wójt  stwierdził,  odnośnie  pisma  w sprawie  Domu Ludowego w Jarosławcu, 
że  to  wspólnota  jest  właścicielem  tego  mienia  i  mogą  być  zarzuty  odnośnie 
wydatkowania  przez  gminę  środków  na  ten  budynek.  Jednak  ostateczna  decyzja 
należy do Rady Gminy.
Pan Janusz Brzozowski wyjaśnił, że Zarząd Wspólnoty chce wiedzieć czy może się 
spodziewać  środków  od  gminy  czy  nie.  Był  chętny,  który  chciał  zainwestować 
1 milion złotych w ten budynek, pod warunkiem oddania w użytkowanie wieczyste. 
Jednak  była  presja  mieszkańców,  żeby  nie  oddawać  tego  mienia  w  użytkowanie 
wieczyste.  Coś  z  tym budynkiem trzeba  zrobić.  Dlatego  Zarząd  wspólnoty  prosi 
o decyzję pisemną gminy – jaka by ta decyzja nie była.
Pan Sekretarz zwrócił uwagę, że będzie problem z podziałem działki wspólnotowej 
w Jarosławcu,  gdyż  podział  jest  ważny 6  miesięcy  i  trzeba  będzie  znowu płacić 
1.500,-zł.
Pan Brzozowski wyjaśnił, że nic nie poradzi na to, że jest sprzeciw mieszkańców 
w sprawie oddania części działki wspólnotowej.
Następnie Pan Sekretarz poinformował o sprawach dotyczących:
mieszkania  dla  Państwa  Smoląg  (temat  załatwiony),  utworzenia  przedszkola 
w  Jarosławcu,  ławeczek  dla  GKS Orzeł,  wspólnoty  w  Janówce  (nieunormowana 
sytuacja  prawna)  i  propozycji  wykupu  od  Gminnej  Spółdzielni  budynku  sklepu 
na potrzeby sołeckie, scalania gruntów w Stanisławce, ścieżki rowerowej (Zamość-
Sitno-Kol. Sitno-Stanisławka), melioracji łąk w Jarosławcu, termomodernizacji.
Ponadto Pan Sekretarz poprosił o podjęcie decyzji w sprawie zadłużenia Pana Artura 
Pudłowskiego, zam. w Jarosławcu. Pan Pudłowski zginął w wypadku pozostawiając 
zadłużenie z tytułu wody, ścieków i ogrzewania – w wysokości 4.665,45 zł.
Państwo Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym opowiedzieli się za umorzeniem 
ww. należności.
Pan Wójt poinformował, że potrzeba będzie środków w wys. min. 1.000,-zł na odbiór 
autobusu.
Ponadto Pan Wójt poinformował, że funkcjonuje już siłownia w Szkole w Sitnie. 
Mieszkańcy mogą korzystać z siłowni w poniedziałki, wtorki i soboty.
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za przyjęciem do realizacji 
zadań  dotyczących:  przedszkola  w  Jarosławcu,  zamiany  mieszkań  dla  Państwa 
Smolągów,  wykupu  budynku  sklepu  GS  w  Janówce  (7.000,-zł),  umorzenia 
należności  Pana  Pudłowskiego,  rezygnacji  z  termomodernizacji  obiektów 
użyteczności publicznej.
Państwo Radni opowiedzieli  się za ww. propozycjami jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.
Pan Janusz Brzozowski zwrócił się z wnioskiem o zakończenie tematu nazewnictwa 
ulic w Jarosławcu.
Pan Sekretarz zaproponował zostawienie tej sprawy na następną sesję.
Pan Marek Szajnoga poruszył temat dochodów rolników z 1 ha, które są różne do 
różnych instytucji – np. do banków dochód jest mniejszy a do stypendów większy.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  to  wynika  z  niespójności  przepisów prawnych.  Natomiast 
Gmina nie ma na to wpływu.
Pani Barbara Tor dodała, że w różnych ustawach jest podawany różny dochód z 1 ha 
przeliczeniowego  –  np.  w  GOPS  jest  185,-zł/miesięcznie  z  1  ha  lub  207,-zł 
miesięcznie  z  1  ha.  Przepisy  są  na  tyle  niespójne,  że  np.  Prezes  GUS  ogłasza 
przelicznik do 22 września a GOPS ma obowiązek przyjmowania wniosków o zasiłki 
już od 1 lipca.
Na tym zakończono realizację punktu “sprawy różne”.

Ad. 9
Przyjęcie Protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr XXIII/2008 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Pan Janusz Brzozowski zwrócił  się z  prośbą o poprawienie zapisu nt.  rozliczenia 
Gospodarstwa Pomocniczego “po zakończeniu roku budżetowego”.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
ww. Protokołu z proponowaną poprawką.
Państwo  Radni  przyjęli  ww.  Protokół  w  głosowaniu  jawnym przy  9  głosach  za, 
0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.
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Ad. 10
Zamknięcie obrad sesji

     Na  zakończenie  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował 
zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:
Inspektor ds. samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf

   
 

 


